
Z á p i s n i c a č. 9/2020 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 20.04.2020 
 

 

Prítomní : Ing. Miroslav Sisák,  Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. 

Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína 

Baltesová,  

ospravedlnení: Mgr. Patrícia Osmolská  

 
 

Program rokovania zo zasadnutia OZ dňa 20.04.2020: 

 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schvaľovanie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa zápisnice 

4.  Návrh a voľba overovateľov zápisnice 

5.  Návrh a voľba návrhovej komisie 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7. Záverečný účet a rozpočtové hospodárenie obce za rok 2019 

a) Prerokovanie Záverečného účtu 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

c) Schválenie Záverečného účtu za rok 2019 

8.  Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra č. 1/2020 – CUET 

9. Správa z vykonanej kontroly hlavného kontrolóra č. 2/2020 - pozemky 

10.  Stanovisko Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných činiteľov  

11. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 1 k Prevádzkovému poriadku pohrebiska v Obci 

Nižná Myšľa 

12. Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Nižná Myšľa za rok 2019 

13. Prerokovanie návrhu na zníženie nájmu v nebytových priestoroch vo vlastníctve obce, počas 

obdobia trvania pandémie 

14. Prerokovanie Dohody o partnerstve obce pri vybudovaní „Materského centra“ 

15. Prerokovanie informácie o zapojení sa  do aktivít Klastra cestovného ruchu Slanské vrchy pri 

budovaní „Náučného chodníka Hornád-Milič v súvislosti s Výzvou KSK 2020 

16.  Interpelácie poslancov 

17. Rôzne 

18. Prijatie uznesenia 

19. Záver 
 

 

 

K bodu 1: 

       Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Miroslav Sisák.  

 

 

K bodu 2: 

       Poslanci OZ schválili program zasadnutia.  

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová  

 



 

Starosta obce Ing. Miroslav Sisák navrhol doplniť program zasadnutia OZ o bod „Použitie 

prostriedkov Rezervného fondu na úhradu bežných výdavkov v súlade so zákonom č. 67/2020 Z. z. 

o niektorých mimoriadnych opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej 

nákazlivej ľudskej choroby COVID-19“, ktorý bol zaradený ako bod nasledujúci po bode č. 7, 

v ktorom bol prerokovaný Záverečný účet. 

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová  

 

Starosta obce Ing. Miroslav Sisák navrhol doplniť program zasadnutia OZ o bod Rozpočtové 

opatrenie obce č. 4/2020, ktorý bude zaradený ako bod č. 9  

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová  

 

K bodu 3: 

       Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jarmila Matisová 

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová  

 

K bodu 4: 

       Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský 

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová  

 

K bodu 5: 

       Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra 

Balteszová 

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová,  

 

K bodu 6: 

       Poslanci OZ vzali na vedomie podanie informácie v súvislosti s plnením uznesení  

z predchádzajúceho zasadnutia OZ starostom obce. 

 

K bodu 7: 

Poslanci OZ prerokovali a schválili Záverečný účet obce za rok 2019 :  

a/ celoročné hospodárenie obce za rok 2019 bez výhrad 

b/ prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 2019 vo výške 119 718,66 € 

c/ schodok finančných operácii vo výške 11 592,25 € 

d/ prevod prebytku rozpočtového hospodárenia do Rezervného fondu, po usporiadaní schodku 

finančných operácií a po odpočítaní nevyčerpaných finančných prostriedkov, inventúre rozpočtu 

a peňažných účtov na tvorbu Rezervného fondu vo výške 89 326,18 € 

e/nevyhodnotili „Program obce na rok 2019“ z dôvodu, že rozpočet na rok 2019 nebol schvaľovaný 

v programovej štruktúre  

hlasovanie: za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová 

 V súvislosti s týmto bodom poslanci vzali na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

k Záverečnému účtu obce. 



K bodu 8: 

Poslanci OZ prerokovali a schválili použitie prostriedkov Rezervného fondu na úhradu 

bežných výdavkov obce počas obdobia pandémie až do 31.12.2021, v súlade s § 36 ods. 2  zákona č. 

67/2020 Z. z. o niektorých mimoriadnych opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením 

nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby COVID-19 

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová 

 

 

K bodu 9: 

     Poslanci OZ schválili Rozpočtové opatrenie č. 4/2020 – písomný dokument. 

hlasovanie:  
za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela Mártonová, 

Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová 

 

 

K bodu 10: 

       V tomto bode prerokovali a vzali na vedomie Správu z vykonanej kontroly hlavného 

kontrolóra obce č. 1/2020 – CUET, zverejňovanie dokumentov na centrálnej úradnej elektronickej 

tabuli - písomný dokument 

 

 

K bodu 11: 

        V tomto bode prerokovali a vzali na vedomie Správu z vykonanej kontroly hlavného 

kontrolóra obce č. 2/2020 – prednesenú v súvislosti s revíziou obecných pozemkov - písomný 

dokument. 

 

 

K bodu 12: 

       Poslanci vzali na vedomie stanovisko Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných činiteľov, pričom Komisia na ochranu verejného záujmu v zmysle zákona č. 

357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu skonštatovala, že starosta obce si riadne splnil povinnosť 

a do 31.03.2020 podal majetkové priznanie. 

 

 

K bodu 13: 

        Poslanci OZ prerokovali a schválili Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2017, ktorým bol schválený 

Prevádzkový poriadok pohrebiska na území Obce Nižná Myšľa, dňa 06.03.2017 podľa zverejneného 

návrhu. V súvislosti s prenájmom hrobového miesta pre občana bez trvalého pobytu v obci v čase 

úmrtia a bez predošlých príbuzenských väzieb, schválili poslanci doplnením do cenníka služieb sumu 

300,- € za jednohrob na obdobie 20 rokov, pričom cenník tvorí neoddeliteľnú súčasť prílohy VZN. 

hlasovanie: za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová 

 

 

K bodu 14: 

Správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Nižná Myšľa za rok 2019 

vzali poslanci na vedomie. 

 

 



K bodu 15: 

V tomto bode bol prerokovaný - na základe žiadostí nájomcov - návrh na zníženie nájmu 

s osobitným zreteľom z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie  na území SR uznesením vlády SR 

a nariadením Úradu verejného zdravotníctva SR v súvislosti s pandémiou ochorenia COVID -19, 

v nebytových priestoroch vo vlastníctve obce, od 16.03.2020 do odvolania. 

hlasovanie: za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová 

 

K bodu 16:  
Poslanci prerokovali Dohodu o partnerstve obce pri budovaní Materského centra, pre prípad 

spoluúčasti obce, ako vlastníka pozemku pod Materským centrom, pričom žiadateľom o dotáciu je 

OZ Dúhová stonožka. Tento bod bol schválený. 

hlasovanie: 

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela 

Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč,   Mgr. Katarína Baltesová 

 

 

K bodu č. 17 

OZ prerokovalo zapojenie sa obce do Výzvy KSK v súvislosti s budovaním „Náučného 

chodníka Hornád – Milič“ v rámci aktivít Klastra cestovného ruchu Slanské vrchy s podieľaním sa 

obce na financovaní vo výške 390,90 €. Tento bod bol schválený. 

hlasovanie:  

za: Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Miroslav Jesenský, Ing. Ján Kavulič, Ing. Marcela 

Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová 

 

K bodu č. 18 

- v bode interpelácie poslancov bola poskytnutá zo strany starostu informácia o stave 

osadenia kamerového systému v obci, keďže sa čaká na konečnú dohodu s elektrárňami, 

ktoré spracovali projekt a momentálne sú všetky ich pobočky zatvorené,  

- na otázku poslancov, či budú pristavené kontajnery v rámci jarného upratovania, starosta 

obce informoval, že momentálne z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie pandémie 

COVID-19 spoločnosť KOSIT, a.s. pozastavila v súčasnej dobe pristavenie VKK, po 

skončení mimoriadnych opatrení budú VKK pre obec objednané 

 

 

K bodu č. 19 

- z dôvodu zavedenia poplatku pri preprave osôb Prepravnou službou SČK v hodnote 1,-

eura za prístavné, bude namiesto prepravovaných občanov tento poplatok uhrádzať obec, 

starosta čo najskôr osloví vedenie SČK Košice – okolie k podpísaniu dodatku, následne 

od dátumu platnosti dodatku sa bude tento poplatok občanom preplácať,  

- starosta informoval o dotácii zo strany Ministerstva vnútra, o ktorú obec žiadala v rámci 

výzvy, namiesto požadovaných 28 458,16 € nám bola na II. etapu rekonštrukcie Požiarnej 

zbrojnice poskytnutá dotácia v hodnote 10 685,15,- €, keďže ide o značné zníženie našej 

požiadavky, bude potrebné znova sa stretnúť s projektantom a vyčísliť rozpočet tak, aby 

sme si časť rekonštrukcie vedeli zabezpečiť svojpomocne a časť nákladov by zabezpečila 

vysúťažená firma,  

- sú pripravené podklady na rekonštrukciu rigolov na uliciach Družstevná a Strmá, avšak 

nastali komplikácie zo strany vyhlasovateľa výzvy, nová výzva je vyhlásená 15.5.2020, 

sme pripravení sa do nej zapojiť, obec vyčlenila časť prostriedkov na rekonštrukciu 

z Rezervného fondu,  



- v súčasnej dobe sa pripravuje projektová dokumentácia na opravu rigolu a ciest  Obchodná 

- Školská ulica a Veľká Nemecká – Kopaničná, ktoré nie  sú plne funkčné, v čase 

prívalových dažďov, 

- starosta informoval o zrušení obecných akcií, z dôvodu opatrení v súvislosti s pandémiou,  

- plánované je zapojenie sa do projektu Košice región - Turizmus pre vytvorenie 

Odpočívadla pri archeologickej lokalite,  

- rekonštrukcia panelovej cesty na železničnú stanicu je zaradená v pláne VO Správy ciest 

KSK, ako zákazka s nízkou hodnotu, po schválení finančných prostriedkov KSK, bude 

Správa ciest KSK realizovať túto rekonštrukciu,  

- poslanec Ing. Kavulič, informoval, že cesta k Vykopávkam je dlhodobo zaťažovaná 

autami a turistami, je potrebné tam osadiť buď spomaľovače, prípadne pouvažovať 

o riešení ako spomaliť premávku, keďže ide o obytnú zónu, kde sa zdržiavajú aj deti, 

navrhovaným riešením na eliminovanie množstva prachu je vybudovať odtokové žľaby 

na ceste a rigol po jej ľavej strane 

- poslanec Ing. Kavulič navrhoval riešiť otázku marginalizovanej skupiny, zapojením sa do 

výziev týkajúcich sa zlepšenia bývania MRK, 

- poslanec Ing. Kavulič z dôvodu zanedbania povinnosti pri starostlivosti o ornú pôdu 

obhospodarovanú Urbárskou spoločnosťou Nižná Myšľa, navrhol zaslať list na Okresný 

úrad – pozemkový a lesný odbor, v ktorom ho budeme informovať o súčasnej situácii,  

- starosta informoval aj o stave prác v budove „NOTARIUŠNE“, poslanci navrhovali 

pouvažovať o prípadnom prenajímaní priestorov tichej prevádzke, aj naďalej je v pláne 

sústrediť tam denný „Klub seniorov“, Obecnú knižnicu, či Klub mladých  

 

K bodu 20: 

Členka  mandátovej komisie poslankyňa Mgr. Katarína Baltesová prečítala uznesenie. 

K bodu 21:  
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie rozpustil. 

 

 

Overovatelia: 

Iveta Janíčková, v. r.   

     

Miroslav Jesenský, v. r.                        

                                                   

                                       

 

Ing. Miroslav Sisák, v. r.    

                                                  

     starosta obce 


